
Občina Center izpolnila
obveznosti

Na račun občinske skupščine, družbenopolitičnih
organlzacll ter sisov Iz občine Center \e bllo zadnji
čaa večkrat sllšatl prlpombs, da ne Izpolnjujejo svojih
denarnlh obvsznoatl do gradnje Potl spomlnov In
tovarištva. Zaradl tega /e Izvršnl svet občlnske skup-
ščine seatavll tole poročllo.

Leta 1977 so se podpisniki
družbenega dogovora o grad-
nji Poti spominov in tovariš-
tva obvezali, da v petih letih
zberejo 50 milijonov dinarjev.
Skupščine ljubljanskih občin
naj bi prispevale: Bežigrad
8.455.000 din, Center
12.240.000 din, Moste
8.225.000 din, Šiška 11.835.000
din in Vič 9.245.000 dinarjev.

Sklenjeno je bilo tudi, da se
občine same dogovorijo, kako
bodo vsako leto (v obdobju
petih let) poravnale svoje ob-
veznosti. Tako je letna obvez-
nost občine Center znašala
2.448.000 dinarjev.

Leta 1978 je občina Center s
proračuna nakazala za grad-
njo »PST« 2.448.000 din, ob-
činske družbenopolitične or-

ganizacije in sisi pa še nadalj-
njih 134.000 dinarjev. V na-
slednjem letu je bilo v prora-
čunu za »PST« zagotovljenih
le 1.224.000 din, zaradi po-
manjkanja proračunskih
sredstev pa so na zbirni račun
»PST« nakazali 839.000 din.

Lani je bilo iz proračuna za-
gotovljenih prav tako
1.224.000 din, saj ni bilo pre-
dvideno, da bodo na »PST«
potrošili več denarja. Na zbir-
ni raCun je bilo vplačanih
1.030.000 din.

V treh letih je bilo iz občine
Center skupno vplačanih za
gradnjo Poti spominov in to-
varištva 6.899.000 dinarjev,-
kar je za 445.000 din manj, kot
znaša obveznost, določena v
družbenem dogovoru.

Nastalo razliko bodo v Cen-
tru poravnali letos, saj je v ob-
činskem proračunu za »PST«
predvidenih 1.669.000 dinar-
jev.

Izvršni svet občine Center
pa je ob tem opozoril še na
drugo pomanjkljivost. V
družbenem dogovoru (4. člen)
je namreč določeno, da odbor
za gradnjo »PST« podpisni-
kom (in financerjem) dogovo-
ra za vsako tekoče leto (tja do
31. oktobra) pripravi načrt
predvidenih del na trasi in po-
trebnih finančnih sredstev, ki
jih bo potrebno zagotoviti za
naslednje leto. Tako bi na-
mreč lahko občine v proraču-
nih za naslednje leto zagotovi-
le za gradnjo toliko sredstev,
kot bi bilo potrebno. Teh na-
črtov del in denarnih zahtev-
kov gradbeni odbor vse do le-
tos ni posredoval, pa še tokrat
je obveznost občine, ki je bila
po dogovoru razporejena na
pet let - skrčil na štiri leta.
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